
JUDETUL OLT 

COMUNA TOPANA 
CONSILIUL LOCAL  

    PROCES VERBAL 

 

 Incheiat astazi 28.06.2013 in sedinta ordinara a Consiliului Local al comunei Topana, judetul Olt . 

Sedinta a fost convocata de catre Primarul comunei Topana, judetul Olt , convocatorul fiind inregistrat 

sub nr.          din :  

Din partea aparatului de specialitate al primarului participa : d-na Diaconu Floarea- contabil  si d- na 

Calugareanu Elena Daniela – secretarul comunei . 

     D-na secretar Calugareanu Elena-Daniela face prezenta consilierilor , constatandu-se : 

- consilieri in functie – 9 ; 

- consilieri prezenti – 9 ; 

D-na secretar Calugareanu Elena – Daniela supune la vot procesul verbal al sedintei consiliului local de 

luna trecuta , care este aprobat in unanimitate. 

     Domnul presedinte de sedinta  da citire ordinii de zi :  

1. Proiect de hotarare cu privire la :  Aprobarea Programului de salubrizare al comunei Topana, judeţul Olt, 
pentru anul 2013. 

Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 

2.  Proiect de hotarare cu privire la :  rectificarea bugetului local – luna  iunie 2013 . 

Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 

3.   Propuneri , intrebari, interpelarii . 

          Domnul primar Barbu Gheorghe propune scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 2  Proiect de hotarare 

cu privire la :  rectificarea bugetului local – luna  iunie 2013 . 

 Se supune la vot propunerea facuta de domnul primar si se voteaza in unanimitate . 

    Se supune la vot ordinea de zi si se voteaza in unanimitate . 

          Se trece la  primul punct pe ordinea de zi : Proiect de hotarare cu privire la :  Aprobarea Programului de 

salubrizare al comunei Topana, judeţul Olt, pentru anul 2013. 

         Nefiind discutii punctul unu pe ordinea de zi  se supune la vot si se voteaza in unanimitate . 

Propuneri , intrebari, interpelarii 

Domnul consilier Radulescu Ion ‘‘ Drumul catre Badarai a fost distrus aproape complet de ploile cazute 

in ultima perioada , in acest moment fiind  impracticabil, trebuie ca in cel mai scurt timp sa se puna piatra 
pentru a se astupa gropile .  ’’ 

Domnul consilier Chirita Gheorghe ‘‘ Referitor la drumuri putem sa punem piatra la infinit , daca nu 

 v-om face santuri degeaba , pentru ca dupa fiecare ploaie gropile reapar, cum s-a intamplat dupa ploile cazute 

in ultima vreme in satul Candelesti pe unele portiuni  pe care santurile lipsesc cu desavarsire au reaparut gropile 

si necesita din nou pietruire . Ar trebui sa le facem adresa la cetateni sa-si faca santurile pentru ca alfel v-om 

face pietruiri la infinit. ’’ 

Domnul consilier Grigoroiu Gheorghe ‘‘ In legatura cu utilajele detinute de primarie propun ca pentru 

acestea sa se construiasca un garaj la Primarie , sa nu mai fie tinute acasa de catre personalul primariei, sa se 

tina evidenta stricta la lucrari si sa se faca schimbul la timp la ulei .  ’’ 

Epuizandu-se subiectele sedintei , presedintele de sedinta Stoica Florica multumeste pentru participare si 

propune incheierea sedintei , drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal . 

 

Presedinte de sedinta: 

       Stoica Florica                                                                    

 
Contrasemneaza : 

                           Secretar : 

              E.D. Calugareanu    

 

 



 

 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

  

   

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


